



TRAM 28

EN Hop onto the yellow tram 28 for one of the most iconic sightseeing tours in Europe. There are 30 stops on this itinerary, taking in some of the world's most famous sights.

FR Montez dans le tramway jaune n°28 pour l'un des circuits touristiques les plus emblématiques d'Europe. Cet itinéraire compte 30 arrêts et permet de découvrir des lieux incontournables.

Departures from Martim Moniz square.
Départs depuis la place Martim Moniz.



ENCANTO

EN Vegetables take centre stage at this restaurant helmed by chef José Avillez. The 12-course Michelin tasting menu highlights a mix of seasonal ingredients.

FR Les légumes sont à l'honneur dans ce restaurant dirigé par le chef José Avillez. Le menu dégustation Michelin de 12 plats met en valeur un mélange d'ingrédients de saison.

Largo de São Carlos, 10
www.encantojoseavillez.pt



AVENIDA DA LIBERDADE

EN Lisbon's longest boulevard captures the essence of the city. Upscale boutiques and trendy cafes live together with iconic landmarks.

FR Le plus long boulevard de Lisbonne capture l'essence de la ville. Des boutiques haut de gamme et des cafés branchés cohabitent avec des monuments emblématiques.

PortoBay Liberdade
Rua Rosa Araújo, 8
www.portobay.com

TIP → 1

EN Toca da Raposa presents creative cocktails alongside timeless classic creations.
FR Toca da Raposa présente des cocktails créatifs ainsi que des créations classiques indémodables.

R. da Condessa 45
www.instagram.com/tocaraposa.cocktail

TIP → 2

EN Santo Amaro docks transforms into an evening destination, with waterfront restaurants and trendy bars.
FR Les docks de Santo Amaro deviennent une destination nocturne, avec des restaurants au bord de l'eau et des bars branchés.

Located below the 25th of April bridge / Sous le pont du 25 avril



MUSEU DO TESOURO REAL

EN The former royal palace provides a voyage into the splendour of Portugal's monarchy. Over 1,000 artefacts are on display, ranging from precious gems and diamonds to coins and medals.

FR L'ancien palais royal offre un voyage dans la splendeur de la monarchie portugaise. Plus de 1000 objets y sont exposés, allant des pierres précieuses et des diamants aux pièces de monnaie et aux médailles.

Open daily from 10 a.m. to 5 p.m.
Tous les jours, 10h-17h
www.tesouroreal.pt

🕒 +/- 2H50 ☀️ 6 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Lisbon PORTUGAL

EN The cosmopolitan capital of Portugal welcomes travellers with a blend of history, vibrant and colourful neighbourhoods, thriving art and a young cultural scene.

FR La capitale cosmopolite du Portugal accueille les voyageurs avec un mélange d'histoire, de quartiers vibrants et colorés, d'art florissant et de jeune scène culturelle.